



EXPERIENCES MATTER

我们的经验 成就您的体验



8D6N BEST OF KOREA (SKJS-KE/D7)

8天6晚 韩国最好玩 (SKJS-KE/D7)

Valid from Mar 2024

有效期从 2024 年 03 月

CITIES: Jeju Island, Nami Island, Seoul, Incheon

城市: 济州岛, 南怡岛, 首尔, 仁川

Features:

- ✓ Witness the world's first and only live painting performance ~ the Painter's HERO Show.
- ✓ Experience eternal nature through a mixture of light and sound at Arte Museum.
- ✓ Visit the popular Camellia Hill arboretum on Jeju Island, enjoy the vibrant display of Camellias in bloom all year round.
- ✓ Climb up the UNESCO Seongsan Sunrise Peak, the iconic landmark of Jeju Island.
- ✓ Explore Udo Island, a smaller island blessed with spectacular coastlines and serendipitous delights.
- ✓ Have fun at Lotte World Theme Park.
- ✓ Fun to enjoy the Hanbok experience and Korean Style Foot Bath experience.
- ✓ See the elegant view of Seoul at Korea's tallest tower ~ Lotte Tower Seoul Sky Observatory.
- ✓ Explore Incheon Dream Park, a tranquil hidden spot with beautiful wildflowers.
- ✓ Seoul Hotel - International 5 Star Yongsan Novotel.
- ✓ Special meals - Jeju Black Pork Barbeque / Abalone Seafood Hotpot / Korea Mini Hanjeongsik / Ginseng Chicken Soup Michelin Recommended.

特色:

- ✓ 观赏 HERO 涂鸦秀, 世界首屈一指的现场涂鸦秀, 韩国旅游打卡新热点!
- ✓ Arte 博物馆 ~ 体验在光与声中穿越时空。
- ✓ 山茶花之丘 ~ 游览打卡热点, 一起漫步于盛开的花海吧!
- ✓ 登上济州岛代表性地标 ~ 世界遗产城山日出峰。
- ✓ 畅游牛岛 ~ 有珊瑚之岛、海女只岛、灯塔之岛等别名, 欣赏浪漫宁静的自然风景。
- ✓ 畅玩乐天世界主题乐园。
- ✓ 体验试穿韩服体验及韩式足浴。
- ✓ 登上乐天世界首尔天空观景台, 360度俯瞰首都全景。
- ✓ 探索仁川梦想公园, 这个野生花园区一年四季都有着不一样的花海可以看。
- ✓ 首尔酒店 - 国际 5 星级龙山诺富特大使酒店。
- ✓ 特色美食 - 济州黑毛猪烧烤、鲍鱼海鲜火锅、迷你韩定食、米其林推荐的人蔘鸡汤等等。

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
1	Kuala Lumpur → Incheon 吉隆坡 → 仁川		
2	Arrive Incheon (20km) - 乘 - Gimpo (1 hour) → Jeju Island ➢ Wolmi Sea Train (monorail ride included) ~ experience of The longest urban tourist monorail in Korea on the list of "100 Must-Visit Tourist Spots in Korea". <i>(If closed, replaced by Yeongjongdo Seaside Rail Bike – 4 person per bike)</i>	Meal onboard L: Jjajangmyeon + Sweet Sour Pork D: Korean Mini Hanjeongsik	Shalom Hotel, Jeju - 4* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<ul style="list-style-type: none"> ➤ Incheon Dream Park ~ the park is filled with wildflowers divided into five themed gardens. <i>(Subject to season & weather condition)</i> <i>(If closed, replaced by Songwoldong Fairy Tale Village)</i> ➤ Yongduam Rock ~ it was created by strong winds and waves over thousands of years. ➤ Mysterious Road ~ a photo stop at the Mysterious Road. and watch the vehicles and water moving uphill. ➤ Yeon Dong Shopping Street ~ enjoy shopping! <p>Seasonal Arrangement: April & May: Canola Flower June: Hydrangea, Wild Rose September: Crape Myrtle, Wild Chrysanthemum October: Pink Muhly, Silver Grass</p> <p>抵达仁川 (20 公里) - 乘 - 金浦 (1 小时) → 济州</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ 月尾海洋列车 (含乘搭单轨列车) ~ 韩国最长的都市形观光单轨列车, 悠闲地欣赏月尾岛风景, 那美丽的蓝海与城市氛围真的很赞! <i>(如取消/关闭将更改为永宗岛滨海铁路自行车 - 4 人共骑 1 车)</i> ➤ 仁川梦想公园 ~ 一年四季都能来打卡赏花公园, 每个季节都有不同的主题和不同的景色。<i>(视季节和天气而定)</i> <i>(如取消/关闭将更改为松月洞童话街)</i> ➤ 龙头岩 ~ 200 万年前熔岩喷发后冷却而形成的岩石。 ➤ 神奇之路 ~ 拍照打卡, 站在神奇之路倒水的话, 您会体验倒流现象。 ➤ 莲洞购物街 ~ 享受购物乐趣! <p>季节性安排: 四月 & 五月: 油菜花 六月: 绣球花、野玫瑰 九月: 紫薇花、野菊花 十月: 粉黛乱子草、芒花</p>	机上用餐 午: 炸酱面 + 糖醋猪肉 晚: 韩式迷你韩定食	萨洛酒店, 济州 - 4*或同级
3	Jeju Island <ul style="list-style-type: none"> ➤ Udo Island (ferry ride + bus tour + peanut ice cream/per person included) ~ this is the largest of the islands included in Jeju City. Udo, literally "Cow Island" in Chinese, has his name because it looks like a cow lying down. ➤ Seongsan Sunrise Peak (entrance included) ~ is UNESCO World Heritage. It rose from under the sea in a volcanic eruption over 100,000 years ago. ➤ Korean Style Foot Bath ~ relax and relieve your stress. ➤ The Painter's Hero Show (entrance included) ~ new concept art performance that combines live drawings with 3D visual effects, exciting dance, and cheerful comedy. <i>(If closed will be replaced by Nanta Show)</i> 	B: Hotel L: Abalone Stone Pot Rice D: Black Pork BBQ	Shalom Hotel, Jeju - 4* or similar

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
	<p>济州</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 牛岛 (含船票 + 观光巴士 + 花生冰淇淋/人) ~ 位于城山浦前海域的牛岛是济州地区最大的岛屿, Udo 字面意思是“牛岛”, 因为它看起来像一头躺在牛身上的牛。 ➢ 城山日出峰 (含门票) ~ 济州岛东部海岸火山之一,也是联合国教科文组织与世界遗产景点。这里的风景美不胜收, 令人叹为观止。 ➢ 韩式足浴 ~ 放松心情, 纾解压力。 ➢ Hero 涂鸦秀 (含门票) ~ 世界首屈一指的现场涂鸦秀。融合绘画、舞蹈、影像、音乐等多媒体艺术, 结合默剧形式的新概念表演。(如取消/关闭将更改为乱打秀) 	<p>早: 酒店 午: 鲍鱼石锅饭 晚: 黑猪肉烧烤</p>	<p>萨洛酒店, 济州 - 4*或同级</p>
4	<p>Jeju</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Arte Museum (entrance included) ~ Korea's largest immersive media art exhibition. What once was a speaker manufacturing factory now presents you 10 new, colourful media art exhibitions through a mixture of light and sound. ➢ Camellia Hill (entrance included) ~ it is a camellia arboretum which home to 6,000 camellia trees of 500 different species including species that are known to produce the world's largest and earliest blossoms. (Subject to season & weather condition) ➢ Cheonjeyon Waterfall (entrance included) ~ an impressive 22-meter cascade said to be the watery home of nymphs. ➢ Eco Land Theme Park (include train ride) ~ visitors come by to see and feel the nature of Jeju by taking the Baldwin train, a special British train that looks like a train from the 1800s. ➢ Dongmun Traditional Market ~ enjoy shopping and familiarize yourself with authentic Korean food culture. <p>济州</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Arte 博物馆 (含门票) ~ 是韩国最大规模的沉浸式多媒体数字博物馆。无边界的数字光影艺术灵感来自无限延申的时空, 美轮美奂的视觉盛宴将开启您的穿越之旅。 ➢ 山茶花之丘 (含门票) ~ 全园共有 6000 多来自世界各地的 500 多种棵山茶树, 还设有以椰子树等各种造景树为主题的园林。(视季节和天气而定) ➢ 天地渊瀑布 (含门票) ~ 高 22 米, 瀑布飞泻而下发出巨雷般的声音, 让人叹为观止。 ➢ 生态乐园主题公园 (含小火车) ~ 乘搭观光火车探体验游览主题乐园, 这里的火车是以 19 世纪的鲍尔温蒸汽火车为原型制作的。 ➢ 东门传统市场 ~ 享受购物乐趣。在这您可以品尝到韩国各式的传统小吃。除此之外, 这里还有韩国时下的流行物件、服饰等。 	<p>B: Hotel L: Sundubu Jjigae with Stone Pot Rice D: Patatoes Gamjatang</p> <p>早: 酒店 午: 豆腐泡菜汤 与石锅饭 晚: 马铃薯猪 骨汤</p>	<p>Shalom Hotel, Jeju - 4* or similar</p> <p>萨洛酒店, 济州 - 4*或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
5	<p>Jeju Island (1hour) → Gimpo (44km) - 乘 - Nami Island (24km) - 乘 - Seoul</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Nami Island (ferry ticket & entrance included) ~ it is famous for its beautiful tree lined roads, the shooting place of the popular Korean drama “Winter Sonata”. ➢ Gwangjang Market ~ is popular with foreign visitors looking to sample some of the best Korean street foods. <p>济州 (1 小时) → 金浦 (44 公里) - 乘 - 南怡岛 (24 公里) - 乘 - 首尔</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 南怡岛 (含船票 & 门票) ~ 乘船前往知名浪漫韩剧“冬季恋歌”的拍摄地。 ➢ 广藏市场 ~ 这里是最能感受到韩国特色的市场, 在外国人眼中最有人气的美食街。 	<p>B: Hotel L: Chuncheon Dakgalbi D: NIL</p> <p>早: 酒店 午: 春川炒鸡 晚: 自理</p>	<p>Yongsan Novotel Hotel, Seoul - 5* or similar</p> <p>龙山诺富特大使酒店, 首尔 - 5*或同级</p>
6	<p>Seoul</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Gyeongbok Palace (entrance included and closed on every Tuesday) ~ walking tour with traditional Hanbok wearing experience. Drive passes the Presidential Blue House. ➢ Ginseng Showroom ~ enjoy shopping. ➢ Korea Cosmetic Shop ~ enjoy shopping. ➢ Ikseon-dong Hanok Village ~ offers a unique mix of modern and traditional elements. ➢ Hongdae Fashion Street ~ enjoy shopping. <p>首尔</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 景福宫 (含门票及每逢星期二休业) ~ 体验身穿韩国传统韩服游览景福宫。途径大韩民国的总统府 ~ 青瓦台 ➢ 高丽人蔘专卖店 ~ 享受购物乐趣。 ➢ 韩国化妆品专卖 ~ 享受购物乐趣。 ➢ 益善洞 ~ 即复古又现代化的韩屋村。 ➢ 弘大时尚街 ~ 享受购物乐趣。 	<p>B: Hotel L: Ginseng Chicken Soup Michelin Recommended D: NIL</p> <p>早: 酒店 午: 人蔘鸡汤米其林推荐 晚: 自理</p>	<p>Yongsan Novotel Hotel, Seoul - 5* or similar</p> <p>龙山诺富特大使酒店, 首尔 - 5*或同级</p>
7	<p>Seoul (33km) - 乘 - Incheon</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Healthy Liver Showroom ~ enjoy shopping. ➢ Lotte Tower Seoul Sky Observatory (entrance included) ~ Offers a panoramic view of the entire capital city, beautiful both day and night. ➢ Lotte World Theme Park (entrance included) ~ a world-class indoor theme park which is known as “South Korea Disneyland”. ➢ Seaweed Museum ~ to know about the process of how to produce the seaweed. ➢ Local Provision Shop ~ enjoy shopping. <p>首尔 (33 公里) - 乘 - 仁川</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 健肝保专卖店 ~ 享受购物乐趣。 ➢ 乐天世界塔 - 首尔天空 (含入门票) ~ 将韩国最灿烂历史和充满活力之现代文化的首都首尔尽收眼底。 ➢ 乐天世界主题乐园 (含入门票) ~ 是一个世界级的室内主题乐园, 也被称为“韩国的迪斯尼乐园”。 ➢ 紫菜博物馆 ~ 了解紫菜的制造过程。 ➢ 土产店 ~ 享受购物乐趣。 	<p>B: Hotel L: NIL D: Korean BBQ</p> <p>早: 酒店 午: 自理 晚: 韩式烤肉</p>	<p>Ramada Hotel by Wynham, Incheon - 4* or similar</p> <p>华美达酒店, 仁川 - 4*或同级</p>

Day 天	See 看	Eat 美食	Sleep 住宿
8	<p>For Group Departing on Morning Flight: Incheon (26km) - 乘 - Incheon Airport → Kuala Lumpur</p> <p><u>回程早上航班:</u> 仁川 (26 公里) - 乘 - 仁川机场 → 吉隆坡</p>	<p>B: Breakfast Box Meal onboard</p> <p>早: 便当 机上用餐</p>	
8	<p>For Group Departing on Afternoon Flight: Incheon (26km) - 乘 - Incheon Airport → Kuala Lumpur</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ Freedom Park ~ the park commemorates the Korean War, Incheon Landing and the General Douglas MacArthur statue. ➢ Sinpo International Market ~ is a traditional market that contains various kinds of produce and foods. The most famous food of the market is Dakgangjeong. <p><u>回程下午航班:</u> 仁川 (26 公里) - 乘 - 仁川机场 → 吉隆坡</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 自由公园 ~ 这个公园因其纪念韩战、仁川登入以及道格拉斯.麦克阿瑟将军雕像等重要历史时间而备受瞩目。 ➢ 新浦国际市场 ~ 是一个传统市场，出售各种不同种类农产品和食品。市场里最有名和欢迎程度爆灯的是“韩式辣味炸鸡”。 	<p>B: Hotel L: NIL Meal onboard</p> <p>早: 便当 午: 自理 机上用餐</p>	

Other Information:

- 1 Seasonality: Spring (Mar - May) / Summer (Jun - Aug) / Autumn (Sep - Nov) / Winter (Dec - Feb)
- 2 Currency: Korean Won (KRW)
- 3 Tour commentary will be conducted in Mandarin with simple English or Cantonese translation by Tour Leader.
- 4 All pictures shown are for illustration purposes only, actual may varies.
- 5 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.
- 6 The itinerary is subject to availability, and Parlo Tours may charge additional fees if needed during the tour.
- 7 Parlo Tours can modify the sequence, amend, or cancel hotel accommodations, meals, and sightseeing activities in the itinerary due to unforeseen circumstances, such as peak periods, trade fairs, major events, or force majeure.
- 8 Parlo Tours is not responsible for extra expenses incurred by individuals due to transportation delays, changes, illness, adverse weather conditions, or force majeure. Participants in tour do so at their own risk.
- 9 Parlo Tours is not liable for omissions or errors in printing or presentation, whether in the itinerary, brochures, or other media. Parlo Tours reserves the right to correct such errors as needed.
- 10 Kindly refer to Parlo Tours Sdn Bhd's terms & conditions and company policy for full details.

其他讯息:

- 1 季节: 春季 (3月 - 5月) / 夏季 (6月 - 8月) / 秋季 (9月 - 11月) / 冬季 (12月 - 2月)
- 2 货币: 韩币 (KRW)
- 3 全程使用中文讲解, 领队将以英文或粤语简约地说明。
- 4 所有显示图片均仅供为说明用途。
- 5 所有图片仅供参考, 实际可能有所不同。
- 6 行程安排严格以可用性为准, **Parlo Tours** 在旅行规划或进行的过程中如有需要, 可能会收取额外费用。
- 7 **Parlo Tours** 会根据不可预见的情况 (如高峰期、贸易展览会、重大活动或不可抗力活动) 修改行程顺序、更改或取消酒店住宿、用餐和观光活动。
- 8 **Parlo Tours** 不对个人因交通延误、更改、疾病、恶劣天气条件或不可抗力活动而产生的额外费用负责, 参加旅行的人需要自行承担风险。
- 9 **Parlo Tours** 不对行程、宣传册或其他媒体中的遗漏或错误承担责任。 **Parlo Tours** 保留根据需要更正此类错误的权利。
- 10 请详细阅读 **Parlo Tours Sdn Bhd** 的条款和公司政策。

Operated by



PARLO TOURS SDN. BHD. 壩羅旅遊社有限公司 197501002374 (24106-H) KPL0218 (outbound)